



INSTALLMENT PLAN - EARLY BIRD -

Valid for Registrations until April 30th, 2018

Bellow you will find the overview of your monthly payments. Please follow the instruction.

The monthly payment depends on the type of package you chose at the Registration Form on our website. All payments must be made via Bank Transfer to the Organizer's bank account (Additional information you can find on the bottom page).

INSTRUCTION:

In the LEFT COLUMN ("**Packages**"), you can find different Beat Camp package types. Some of them include Bus transfer and some are without, so make sure you look at the one you chose as the part of your registration process.

On the RIGHT COLUMN ("**Accommodation Type**") you can find the accommodation type. Make sure you look at the one you chose as a part of the registration process. Now you can see what your monthly payment is.

Example 1: If you chose Package "Full Beat Madness" + Bus transf., with Standard Accommodation type, your monthly payment is 342,67 €.

Example 2: If you chose Package "5-Day Getaway", your monthly payment is 86,33 €.

Example 3: If you chose Package "Beat Camp Experience" without transfer and with Moon Rocks Promo offer, with Basic Accommodation type, your monthly payment is 186,00 €.

**Please note that ALL PAYMENTS must be paid by the appointed deadline - See Payment schedule bellow.
After the last payment is paid, you will receive confirmation about the full payment.**

PACKAGES	ACCOMMODATION TYPE				
	NO ACCOMMODATION	BASIC ACCOMMODATION	STANDARD ACCOMMODATION	STANDARD2/3 ACCOMMODATION	STANDARD PLUS ACCOMMODATION
	MONTHLY PAYMENT	MONTHLY PAYMENT	MONTHLY PAYMENT	MONTHLY PAYMENT	MONTHLY PAYMENT
DEPOSIT + SERVICE FEE (PAID AT REGISTRATION)	240,00 €	240,00 €	240,00 €	240,00 €	240,00 €
TOURIST TAX (PAID AT REGISTRATION)		10,00 €	10,00 €	10,00 €	10,00 €
Breakfast at Moon Rocks (OPTIONAL)		20,00 €	20,00 €	20,00 €	20,00 €
BEAT CAMP EXPERIENCE	76,33 €	186,00 €	202,67 €	212,67 €	236,00 €
BEAT CAMP EXPERIENCE PROMO**		169,33 €	186,00 €	196,00 €	219,33 €
BEAT CAMP EXPERIENCE + BUS TRANSFER	126,33 €	236,00 €	252,67 €	262,67 €	286,00 €
BEAT CAMP EXPERIENCE PROMO** + BUS TRANSFER		219,33 €	236,00 €	246,00 €	269,33 €
FULL BEAT MADNESS	166,33 €	276,00 €	292,67 €	302,67 €	326,00 €
FULL BEAT MADNESS PROMO**		259,33 €	276,00 €	286,00 €	309,33 €
FULL BEAT MADNESS + BUS TRANSFER	216,33 €	326,00 €	342,67 €	352,67 €	376,00 €
FULL BEAT MADNESS PROMO** + BUS TRANSFER		309,33 €	326,00 €	336,00 €	359,33 €
5-DAY GETAWAY	86,33 €				
** Only valid for a limited time. This amount of payment is valid only when booked as PROMO OFFER with Moon Rocks accommodation at registration.					
PAYMENT SCHEDULE			Payment 1	Payment 2	Payment 3
PAYMENT DEADLINE			May 1 st , 2018	June 1 st , 2018	July 1 st , 2018

The respective amount should be paid to: WGS Events UG;
Account No.: 8095990 | Bank code/routing: 60050101 | Bank: BW Bank Stuttgart | IBAN: DE58 6005 0101 0008 0959 90 | BIC/SWIFT: SOLADEST600



RATENZAHLUNG

- EARLY BIRD -

Gültig für die Registrierung bis 30. April 2018

Hier finden Sie eine Übersicht über die monatliche Zahlungsweise. Bitte folgen Sie den Anweisungen.

Die monatliche Rate basiert auf dem von Ihnen gewählten Paket, welches Sie auf unserer Website ausgesucht haben. Alle Zahlungen müssen per Überweisung auf das Konto des Veranstalters erfolgen (zusätzliche Informationen dazu finden Sie auf der nächsten Seite).

ANLEITUNG:

In der LINKEN SPALTE ("**Pakete**") finden Sie die verschiedenen "Beat Camp – Pakete". Manche beinhalten den Bus-Transfer, manche nicht.

Bitte beachten Sie, dass sie das Paket auswählen, dass Sie bei Ihrer Registrierung ausgewählt haben.

In der RECHTEN SPALTE ("**Art der Unterkunft**") finden Sie die verschiedenen Unterkunftsarten. Bitte beachten Sie auch hier, dass Sie die Unterkunft auswählen, die Sie bei ihrer Registrierung gewählt haben. Wenn Sie beide Spalten zusammen führen, sehen Sie ihre monatliche Rate.

Beispiel 1: Haben Sie "Full Beat Madness" + Bus transf., mit Standard Unterkunft gewählt, beträgt die monatliche Rate 342,67 €.

Beispiel 2: Haben Sie "5-Day Getaway" gewählt, ist die monatliche Rate 86,33 €.

Beispiel 3: Haben Sie "Beat Camp Experience" ohne Transfer and mit "MoonRocks Promo offer", mit Basis – Unterkunft gewählt, beträgt die monatliche Rate 186,00 €.

Bitte beachten Sie, dass ALLE ZAHLUNGEN bis zur gesetzten Deadline bezahlt sein müssen – die jeweiligen Deadlines sehen Sie auf der folgenden Seite.

Nach der letzten Zahlung erhalten Sie eine Bestätigung über die gesamte Zahlung.

Pakete	Art der Unterkunft				
	KEINE UNTERKUNFT	BASIS UNTERKUNFT	STANDARD UNTERKUNFT	STANDARD 2/3 UNTERKUNFT	STANDARD PLUS UNTERKUNFT
	MONATLICHE RATE	MONATLICHE RATE	MONATLICHE RATE	MONATLICHE RATE	MONATLICHE RATE
DEPOSIT + SERVICE FEE (PAID AT REGISTRATION)	240,00 €	240,00 €	240,00 €	240,00 €	240,00 €
TOURIST TAX (PAID AT REGISTRATION)		10,00 €	10,00 €	10,00 €	10,00 €
Frühstück at Moon Rocks hostel (OPTIONAL)		20,00 €	20,00 €	20,00 €	20,00 €
BEAT CAMP EXPERIENCE	76,33 €	186,00 €	202,67 €	212,67 €	236,00 €
BEAT CAMP EXPERIENCE PROMO**	-	169,33 €	186,00 €	196,00 €	219,33 €
BEAT CAMP EXPERIENCE + BUS TRANSFER	126,33 €	236,00 €	252,67 €	262,67 €	286,00 €
BEAT CAMP EXPERIENCE PROMO** + BUS TRANSFER	-	219,33 €	236,00 €	246,00 €	269,33 €
FULL BEAT MADNESS	166,33 €	276,00 €	292,67 €	302,67 €	326,00 €
FULL BEAT MADNESS PROMO**	-	259,33 €	276,00 €	286,00 €	309,33 €
FULL BEAT MADNESS + BUS TRANSFER	216,33 €	326,00 €	342,67 €	352,67 €	376,00 €
FULL BEAT MADNESS PROMO** + BUS TRANSFER	-	309,33 €	326,00 €	336,00 €	359,33 €
5-DAY GETAWAY	86,33 €	-	-	-	-
** Nur für eine begrenzte Zeit möglich. Dieser Preis ist nur dann möglich, wenn "PROMO OFFER" mit "Moon Rocks Unterkunft" bei der Registrierung angegeben wurde.					
Ratenzahlungsplan			Zahlung 1	Zahlung 2	Zahlung 3
Zahlungs-Deadline			1. Mai, 2018	1. Juni, 2018	1. Juli, 2018

Bitte überweisen Sie die jeweiligen Beträge auf folgendes Konto: WGS Events UG;
Account No.: 8095990 | Bank code/routing: 60050101 | Bank: BW Bank Stuttgart | IBAN: DE58 6005 0101 0008 0959 90 | BIC/SWIFT: SOLADEST600